
Uddannelsesudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 7. februar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 246
Det fremgår af svar på spørgsmål 195, at ministeren aktuelt undersøger mulig-
hederne for at udvikle en samlet ordblindetest, der kan anvendes på elever og
studerende fra folkeskolens mellemtrin til videregående uddannelser og med-
virke til at lette overganen mellem uddannelserne. Hvad er tidsperspektivet mht.
dette initiativ, og vil ministeren give tilsagn om at orientere udvalget om resultatet
af dette initiativ, når undersøgelsen er afsluttet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christine Antorini (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christine.Antorini@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose
formand
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